



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

接納註冊 (全文本)

商標註冊處處長已根據《商標條例》(第 559 章)第 42 條，接納下列商標的註冊申請。現根據《商標條例》第 43 條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條，公布申請的詳情。

根據《商標條例》第 44 條及《商標規則》第 16 條，任何人擬就下列商標的註冊提出反對，須在本公告公布日期起計的三個月內，採用表格第 T6 號提交反對通知。(例如，若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 3 日。)反對通知須載有反對理由的陳述及《商標規則》第 16(2)條所提述的事宜。反對人須在提交反對通知的同時，將該通知的副本送交有關申請人。

有關商標註冊處處長根據商標條例(第 43 章)第 13 條/商標條例(第 559 章)附表 5 第 10 條所接納的註冊申請，請到 <http://www.gld.gov.hk/cgi-bin/gld/egazette/index.cgi?lang=c&agree=0> 檢視電子憲報。


ACCEPTANCE FOR REGISTRATION (FULL VERSION)

The Registrar of Trade Marks has accepted the following trade marks for registration under section 42 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 43 of the Trade Marks Ordinance and rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the applications are published.

Under section 44 of the Trade Marks Ordinance and rule 16 of the Trade Marks Rules, any person who wishes to oppose the registration of any of these marks shall, within the 3-month period beginning on the date of this publication, file a notice of opposition on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 3 July 2003.) The notice of opposition shall include a statement of the grounds of opposition and the matters referred to in rule 16(2). The opponent shall, at the same time as he files the notice of opposition, send a copy of it to the applicant of the application in question.

For applications for registration accepted by the Registrar of Trade Marks under section 13 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 43)/section 10 of Schedule 5 to the Trade Marks Ordinance (Cap. 559), please view e-gazette at <http://www.gld.gov.hk/cgi-bin/gld/egazette/index.cgi?lang=e&agree=0>.

類別 Class 31

- [210] 商標申請編號 : 304620528
Application No.:
- [540] 商標 :
Mark:
- 
- [550] 商標種類 : Ordinary
Mark Type:
一系列商標 : No
Series Mark:
- [571] 商標描述 : N/A
Mark Description:
- [730] 註冊申請人的姓名/名稱、地址 : BUTCHER'S PET CARE Sp. z o. o.
ul. Radu ska 6 01-681 Warsaw, POLAND
Applicant(s)
Name, Address:
- [740/750] 註冊申請人的送達地址 : CHINAHONGKONG IP LIMITED
3011, 30/F, Office Tower, Convention Plaza, 1 Harbour Road, HONG KONG
Applicant's Address for Service:
- [511] 類別編號 : 5, 31
Class(es) No(s).:
- [511] 貨品/服務說明 : Class 31:
Specification: Animal food for dogs and cats; Stall food for animals; Foodstuffs for domestic animals; Protein for animal consumption; Litter for animals; Sanded paper [litter] for pets; Lime for animal forage; By-products of the processing of cereals, for animal consumption; Animal foodstuffs.
- [526] 卸棄 : N/A
Disclaimer:
- [529] 限制 : N/A
Limitation:
- [527] 條件 : N/A
Condition:
其他 : N/A
Others
- [220] 提交日期 : 02-08-2018
Date of Filing:
- [320] 聲稱具有優先權的日期 : N/A
Dates of Priority Claimed:
- [310] 優先權申請編號 : N/A
Priority Application No.:
- [330] 優先權申請的國家、地區、地方 : N/A
Country, territory, area of
Priority Applications:

類別 Class 33

- [210] 商標申請編號 : 304398102
Application No.:
- [540] 商標 : A 1841 WATSON'S
Mark:
B 1841 Watson's
C 1841 watson's
- [550] 商標種類 : Ordinary
Mark Type:
一系列商標 : Yes
Series Mark:
- [571] 商標描述 : N/A
Mark Description:
- [730] 註冊申請人的姓名/名稱、地址 : A.S. Watson TM Limited
Applicant(s) Name,Address: Vistra Corporate Services Centre, Wickhams Cay II, Road Town, Tortola, VG1110, British Virgin Islands
- [740/750] 註冊申請人的送達地址 : Hutchison Whampoa Agents Limited
Applicant's Address for Service: 22/F, Hutchison House 10 Harcourt Road Hong Kong
- [511] 類別編號 : 33
Class(es) No(s).:
- [511] 貨品/服務說明 : Class 33:
Specification: Spirits [beverages]; alcoholic beverages [except beer]; aperitifs; arak [arrack]; beverages (distilled -); wine; cocktails; brandy; whisky; rum.
- [526] 卸棄 : N/A
Disclaimer:
- [529] 限制 : N/A
Limitation:
- [527] 條件 : N/A
Condition:
其他 : By consent, No.19080142A,19080142B, 19080142F, 19080142H,19080143,
Others 19110007,19190107A,
19190107B,19190107C,
19190108,19290108, 19490288,200600290,
200600291, 2007B00056, 301350828, 302635614.
- [220] 提交日期 : 15-01-2018
Date of Filing:
- [320] 聲稱具有優先權的日期 : N/A
Dates of Priority Claimed:
- [310] 優先權申請編號 : N/A
Priority Application No.:
- [330] 優先權申請的國家、地區、地方 : N/A
Country, territory, area of Priority Applications:

類別 Class 35

- [210] 商標申請編號 : 303826891
Application No.:
- [540] 商標 :
Mark:
- # ROSSO
- ## URBAN RESEARCH
- [550] 商標種類 : Ordinary
Mark Type:
一系列商標 : No
Series Mark:
- [571] 商標描述 : N/A
Mark Description:
- [730] 註冊申請人的
姓名/名稱、地址 : URBAN RESEARCH CO., LTD.
1-6-4 Kyomachibori, Nishi-ku, Osaka-shi, Osaka 550-0003, JAPAN
Applicant(s)
Name, Address:
- [740/750] 註冊申請人的送達地址 : Letters & Thoo Limited
Applicant's Address for Suite 1008 Prosperity Millennia Plaza 663 King's Road Quarry Bay
Service: HONG KONG
- [511] 類別編號 : 14, 18, 25, 35
Class(es) No(s).:
- [511] 貨品/服務說明 : Class 35:
Specification: The bringing together, for the benefit of others, of a variety of goods (excluding the transport thereof), namely, clothing, footwear, headgear, Japanese kimonos, neckties, scarves, belts [clothing], clothing for sports, sports shoes, jewellery, key rings [trinkets or fobs], clocks and watches, bags, handbags, shoulder bags, rucksacks, card cases [notecases], business card cases, key cases, purses, wallets, umbrellas, cushions, household linen, towels of textile, handkerchiefs of textile, decorative articles for the hair, furniture, cases for smartphones, dishware, table cutlery [knives, forks and spoons], kitchen utensils, cosmetic utensils, vases, toys, sunglasses, toiletries, flowers [natural], printed matter, stationery, food and beverages, enabling customers to conveniently view and purchase those goods from a retail outlet, from a general merchandise web site in the global communications network and from a general merchandise catalogue by mail order; department store and supermarket retailing services; organization of fashion shows for promotional purposes; commercial information agency services; organization of exhibitions for commercial or advertising purposes; auctioneering; sales promotion [for others]; personnel recruitment; sponsorship search; advertising; business management; business administration; office functions.
- [526] 卸棄 : N/A
Disclaimer:
- [529] 限制 : N/A
Limitation:
- [527] 條件 : N/A
Condition:
其他 : N/A
Others

[220] 提交日期: 05-07-2016
Date of Filing:
[320] 聲稱具有優先權的日期: N/A
Dates of Priority Claimed:
[310] 優先權申請編號: N/A
Priority Application No.:
[330] 優先權申請的: N/A
國家、地區、地方:
Country, territory, area
of
Priority Applications:

[210] 商標申請編號: 304055201AA
Application No.:

[540] 商標:
Mark:


[550] 商標種類: Ordinary
Mark Type:
一系列商標: Yes
Series Mark:

[571] 商標描述: The applicant claims the colours yellow, red and green as elements
Mark Description: of mark "B" in the series.

[730] 註冊申請人的: JOY SQUARE LIMITED
姓名/名稱、地址: 30th Floor, New World Tower 1, 18 Queen's Road Central, HONG KONG
Applicant(s):
Name, Address:

[740/ 註冊申請人的送達地址: CHAN, TANG & KWOK
750] Applicant's Address for: Rooms 2503-04, 25/F., Shanghai Industrial Investment Building, 48-
Service: 62 Hennessy Road, Wanchai, HONG KONG

[511] 類別編號: 35
Class(es) No(s).:

[511] 貨品/服務說明: Class 35:
Specification: Retailing services in relation to foodstuff and beverages, bath and
beauty products, printed matters and stationery, clothing and
clothing accessories, footwear, headgear, sportswear, games and
playthings, gymnastic and sporting articles, films, textile goods,
leather goods and floral products; supermarket and departmental
store retailing services; online retailing services in relation to
foodstuff and beverages, bath and beauty products, printed matters
and stationery, clothing and clothing accessories, footwear,
headgear, sportswear, games and playthings, gymnastic and sporting
articles, films, textile goods, leather goods and floral products;
bringing together, for the benefit of others, of a variety of
goods, enabling customers to conveniently view and purchase those

goods from a general merchandise internet website or by means of telecommunications; online retail services (e-commerce); online retail store services featuring delivery of digital media.

- [526] 卸棄 : N/A
Disclaimer:
- [529] 限制 : N/A
Limitation:
- [527] 條件 : N/A
Condition:
其他 : N/A
Others
- [220] 提交日期 : 22-02-2017
Date of Filing:
- [320] 聲稱具有優先權的日期 : N/A
Dates of Priority Claimed:
- [310] 優先權申請編號 : N/A
Priority Application No.:
- [330] 優先權申請的
國家、地區、地方 : N/A
Country, territory, area
of
Priority Applications:

- [210] 商標申請編號 : 304402953
Application No.:

- [540] 商標 :
Mark:

ROSSO

URBAN RESEARCH

- [550] 商標種類 : Ordinary

Mark Type:

一系列商標 : No

Series Mark:

- [571] 商標描述 : N/A

Mark Description:

- [730] 註冊申請人的
姓名/名稱、地址 : URBAN RESEARCH CO., LTD.

Applicant(s)
Name, Address: 1-6-4 Kyomachibori, Nishi-ku, Osaka-shi, Osaka 550-0003, JAPAN

Name, Address:

- [740/ 註冊申請人的送達地址 : Letters & Thoo Limited

750] Applicant's Address for
Service: Suite 1008 Prosperity Millennium Plaza 663 King's Road Quarry Bay,
HONG KONG

- [511] 類別編號 : 14, 18, 25, 35

Class(es) No(s).:

- [511] 貨品/服務說明 : Class 35:

Specification: The bringing together, for the benefit of others, of a variety of goods (excluding the transport thereof), namely, clothing, footwear, headgear, Japanese kimonos, neckties, scarves, belts

[clothing], clothing for sports, sports shoes, jewellery, key rings [trinkets or fobs], clocks and watches, bags, handbags, shoulder bags, rucksacks, card cases [notecases], business card cases, key cases, purses, wallets, umbrellas, cushions, household linen, towels of textile, handkerchiefs of textile, decorative articles for the hair, furniture, cases for smartphones, dishware, table cutlery [knives, forks and spoons], kitchen utensils, cosmetic utensils, vases, toys, sunglasses, toiletries, flowers [natural], printed matter, stationery, food and beverages, enabling customers to conveniently view and purchase those goods from a retail outlet, from a general merchandise web site in the global communications network and from a general merchandise catalogue by mail order; department store and supermarket retailing services; organization of fashion shows for promotional purposes; commercial information agency services; organization of exhibitions for commercial or advertising purposes; auctioneering; sales promotion [for others]; personnel recruitment; sponsorship search; advertising; business management; business administration; office functions.

[526]	卸棄： Disclaimer:	N/A
[529]	限制： Limitation:	N/A
[527]	條件： Condition:	N/A
	其他： Others	N/A
[220]	提交日期： Date of Filing:	18-01-2018
[320]	聲稱具有優先權的日期： Dates of Priority Claimed:	N/A
[310]	優先權申請編號： Priority Application No.:	N/A
[330]	優先權申請的 國家、地區、地方： Country, territory, area of Priority Applications:	N/A

[210] 商標申請編號：
Application No.:

304419333

[540] 商標：
Mark:

INKE

[550] 商標種類：
Mark Type: 一般商標
一系列商標：
Series Mark: 否

- [571] 商標描述： 不適用
Mark Description:
- [730] 註冊申請人的 映客信息技術有限公司
姓名／名稱、地址： 香港 灣仔駱克道 300 號 僑阜商業大廈 20 樓 A 室
Applicant(s)' Name, Address:
- [740/ 註冊申請人的送達地址： 江炳滔律師事務所
750] Applicant's Address for 香港 灣仔告士打道 160 號海外信託銀行大廈 19 樓 B 室
Service:
- [511] 類別編號： 35, 38, 41, 42, 45
Class(es) No(s).:
- [511] 貨品／服務說明： 類別 35:
Specification: 為商品和服務的買賣雙方提供在線市場；會計；商業企業遷移；商業管理輔助；尋找贊助；廣告；替他人推銷；演員的商業管理；網站流量優化；藥用、獸醫用、衛生用製劑和醫療用品的零售服務；計算機網絡上的在線廣告；通過網站提供商業信息。
類別 38:
提供互聯網聊天室；提供數據庫接入服務；數字文件傳送；無線廣播；電訊信息；電視播放；電話業務；電話通訊；計算機終端通訊；計算機輔助信息和圖像傳送。
類別 41:
為藝術家提供模特服務；健身俱樂部（健身和體能訓練）；動物訓練；在計算機網絡上提供在線遊戲；娛樂服務；廣播和電視節目製作；錄像帶發行；錄像帶錄製；提供卡拉 OK 服務；提供在線錄像（非下載）；提供在線音樂（非下載）；流動圖書館；演出；演出製作；現場表演；電子書籍和雜誌的在線出版；電視文娛節目；組織表演（演出）；綜藝表演；音樂製作。
類別 42:
雲計算；託管計算機站（網站）；技術研究；提供互聯網搜索引擎；替他人創建和維護網站；替他人研究和開發新產品；計算機編程；計算機軟件更新；計算機軟件維護；計算機軟件設計。
類別 45:
個人背景調查；為特殊場合釋放鴿子；交友服務；在線社交網絡服務；婚姻介紹；服裝出租；版權管理；社交護送（陪伴）；在線社交網絡服務；計劃和安排婚禮服務。
- [526] 卸棄： 不適用
Disclaimer:
- [529] 限制： 不適用
Limitation:
- [527] 條件： 不適用
Condition:
其他： 不適用
Others
- [220] 提交日期： 01-02-2018
Date of Filing:
- [320] 聲稱具有優先權的日期： 不適用
Dates of Priority Claimed:
- [310] 優先權申請編號： 不適用
Priority Application No.:
- [330] 優先權申請的 不適用
國家、地區、地方：
Country, territory, area
of
Priority Applications:

- [210] 商標申請編號: 304420412
Application No.:
- [540] 商標:
Mark:
- 
- [550] 商標種類: 一般商標
Mark Type:
- 一系列商標: 否
Series Mark:
- [571] 商標描述: 不適用
Mark Description:
- [730] 註冊申請人的姓名/名稱、地址:
Applicant(s) Name, Address:
- 北京京東叁佰陸拾度電子商務有限公司 (BEIJING JINGDONG 360 DU E-COMMERCE LTD.)
中國內地 北京市北京經濟技術開發區 科創十一街 18 號 C 座 2 層 222 室
- [740/750] 註冊申請人的送達地址:
Applicant's Address for Service:
- 誠通專利商標(香港)有限公司
香港 灣仔港灣道一號 會展廣場辦公大樓 34 樓 09 室
- [511] 類別編號: 9, 35, 38, 41, 42
Class(es) No(s).:
- [511] 貨品/服務說明:
Specification:
- 類別 35:
廣告; 為零售目的在通訊媒體上展示商品; 計算機網絡上的在線廣告; 在通訊媒體上出租廣告時間; 通過網站提供商業信息; 市場分析; 特許經營的商業管理; 商業管理和組織諮詢; 為商品和服務的買賣雙方提供在線市場; 網絡購物服務; 替他人推銷; 進出口代理; 替他人採購(替其他企業購買商品或服務); 市場營銷; 在計算機數據庫中更新和維護數據; 計算機數據庫信息系統化; 藥用、獸醫用、衛生用製劑和醫療用品的零售或批發服務。
- [526] 卸棄:
Disclaimer:
- [529] 限制:
Limitation:
- [527] 條件:
Condition:
- 其他:
Others
- [220] 提交日期: 02-02-2018
Date of Filing:
- [320] 聲稱具有優先權的日期:
Dates of Priority Claimed:
- [310] 優先權申請編號: 不適用
Priority Application No.:
- [330] 優先權申請的國家、地區、地方:
Country, territory, area of Priority Applications:

- [210] 商標申請編號 : 304420421
Application No.:
- [540] 商標 :
Mark: 
- [550] 商標種類 : 一般商標
Mark Type:
- 一系列商標 : 否
Series Mark:
- [571] 商標描述 : 不適用
Mark Description:
- [730] 註冊申請人的姓名/名稱、地址 : 北京京東叁佰陸拾度電子商務有限公司 (BEIJING JINGDONG 360 DU E-COMMERCE LTD.)
Applicant(s) Name, Address: 中國內地 北京市北京經濟技術開發區 科創十一街 18 號 C 座 2 層 222 室
- [740/750] 註冊申請人的送達地址 : 誠通專利商標(香港)有限公司
Applicant's Address for Service: 香港 灣仔港灣道一號 會展廣場辦公大樓 34 樓 09 室
- [511] 類別編號 : 9, 35, 38, 41, 42
Class(es) No(s).:
- [511] 貨品/服務說明 : 類別 35:
Specification: 廣告; 為零售目的在通訊媒體上展示商品; 計算機網絡上的在線廣告; 在通訊媒體上出租廣告時間; 通過網站提供商業信息; 市場分析; 特許經營的商業管理; 商業管理和組織諮詢; 為商品和服務的買賣雙方提供在線市場; 網絡購物服務; 替他人推銷; 進出口代理; 替他人採購(替其他企業購買商品或服務); 市場營銷; 在計算機數據庫中更新和維護數據; 計算機數據庫信息系統化; 藥用、獸醫用、衛生用製劑和醫療用品的零售或批發服務。
- [526] 卸棄 : 不適用
Disclaimer:
- [529] 限制 : 不適用
Limitation:
- [527] 條件 : 不適用
Condition:
- 其他 : 不適用
Others
- [220] 提交日期 : 02-02-2018
Date of Filing:
- [320] 聲稱具有優先權的日期 : 不適用
Dates of Priority Claimed:
- [310] 優先權申請編號 : 不適用
Priority Application No.:
- [330] 優先權申請的國家、地區、地方 : 不適用
Country, territory, area of Priority Applications:

- [210] 商標申請編號: 304479706
Application No.:
- [540] 商標:
Mark:
- 
- [550] 商標種類: 一般商標
Mark Type:
一系列商標: 否
Series Mark:
- [571] 商標描述: 不適用
Mark Description:
- [730] 註冊申請人的
姓名/名稱、地址: 中國潤芝集團有限公司
香港 銅鑼灣謝斐道 414-424 號 中望商業大廈 8 樓 A 室
Applicant(s)
Name, Address:
- [740/750] 註冊申請人的送達地址: 中望會計師行
香港 銅鑼灣謝斐道 414-424 號 中望商業大廈 8 樓 A 室
Applicant's Address for
Service:
- [511] 類別編號: 35
Class(es) No(s).:
- [511] 貨品/服務說明: 類別 35:
Specification: 公共關係, 出入口代理服務, 市場推廣, 在網上零售、批發及分銷, 拍賣, 便利商店零售服務, 為零售目的在通訊媒體上展示商品, 尋找贊助, 替他人採購商品及服務, 廣告
- [526] 卸棄: 不適用
Disclaimer:
- [529] 限制: 不適用
Limitation:
- [527] 條件: 不適用
Condition:
其他: 不適用
Others
- [220] 提交日期: 03-04-2018
Date of Filing:
- [320] 聲稱具有優先權的日期: 不適用
Dates of Priority Claimed:
- [310] 優先權申請編號: 不適用
Priority Application No.:
- [330] 優先權申請的
國家、地區、地方: 不適用
Country, territory, area
of
Priority Applications:

- [210] 商標申請編號 : 304527720
Application No.:
- [540] 商標 : **ENABLING CONNECTIONS**
Mark:
- [550] 商標種類 : Ordinary
Mark Type:
一系列商標 : No
Series Mark:
- [571] 商標描述 : N/A
Mark Description:
- [730] 註冊申請人的
姓名/名稱、地址 : USB Implementers Forum, Inc.
3855 SW 153rd Drive, Beaverton, Oregon 97003, UNITED STATES
Applicant (s)
Name, Address:
- [740/
750] 註冊申請人的送達地址 : Simmons & Simmons
Applicant's Address for 13th Floor, One Pacific Place, 88 Queensway, HONG KONG
Service:
- [511] 類別編號 : 35
Class(es) No(s).:
- [511] 貨品/服務說明 : Class 35:
Specification: promoting the goods and services of others in the field of technology
- [526] 卸棄 : N/A
Disclaimer:
- [529] 限制 : N/A
Limitation:
- [527] 條件 : N/A
Condition:
其他 : N/A
Others
- [220] 提交日期 : 15-05-2018
Date of Filing:
- [320] 聲稱具有優先權的日期 : 13-12-2017
Dates of Priority Claimed:
- [310] 優先權申請編號 : 87719685
Priority Application No.:
- [330] 優先權申請的
國家、地區、地方 : UNITED STATES
Country, territory, area
of
Priority Applications:

[210] 商標申請編號 : 304651083
Application No.:

[540] 商標 :
Mark:



[550] 商標種類 : 一般商標
Mark Type:

一系列商標 : 否
Series Mark:

[571] 商標描述 : 不適用
Mark Description:

[730] 註冊申請人的姓名/名稱、地址 : 李宇勛以同安茶行之名經營
香港 上環德輔道西 29 號 西區商業大廈 6 樓
Applicant (s)'
Name, Address:

[740/750] 註冊申請人的送達地址 : 卓遠知識產權有限公司
香港 上環禧利街 27 號 富輝商業中心 7 樓 701-702 室
Applicant's Address for Service:

[511] 類別編號 : 30, 35
Class (es) No (s).:

[511] 貨品/服務說明 : 類別 35:
Specification: 茶葉的批發及零售 ; 在互聯網提供產品的宣傳活動 ; 進出口代理 。

[526] 卸棄 : 不適用
Disclaimer:

[529] 限制 : 不適用
Limitation:

[527] 條件 : 不適用
Condition:

其他 : 不適用
Others

[220] 提交日期 : 29-08-2018
Date of Filing:

[320] 聲稱具有優先權的日期 : 不適用
Dates of Priority Claimed:

[310] 優先權申請編號 : 不適用
Priority Application No.:

[330] 優先權申請的國家、地區、地方 : 不適用
Country, territory, area
of
Priority Applications: